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Hoi

Appje gestuurd of ik hem vanavond nog even kan bellen
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Onderwerp: inzet RIVM op implementatie covid-vaccinatie

Hoi graag wil ik richting jou signaleren dat we ieIR.twijfels hebben over de stappen die vanuit het

RIVM worden gezet. We merken dat ze behoorlijk afwachtend zijn gezien alle onzekerheden, terwijl er echt flink actie moet

komen nu. Ze moeten echt intensief overleg gaan voeren met de uitvoerders, scenario’s uit gaan denken en de regie pakken op

dit proces. Nu hebben wij teveel het gevoel dat wij alles moeten checken en agenderen en te weinig vertrouwen dat ze alles op

het vizier hebben ‘het grote plaatje’. Bijvoorbeeld als het gaat om uitwerking met uitvoerders, hoe zit het met vaccinatielocaties

irt de koude keten van vaccins, is inzet van defensie /Rode Kruis nodig, etc. Het lijkt ons erg belangrijk om dit in het overleg van

DGV met richting RIVM te benoemen. 1k kan me ook echt voorstellen dat het RIVM deze omvang gua operatie
niet dagelijks mee maakt en ik zie ook echt dat ze enorm hun best doen, maar de aanpak mag echt een flinke tand strakker. Ik

weet overigens dat ze r vrijdag ook overleg met defensie hebben dus wie weet biedt dat nog aanknopingspunten.
Kan je hiermee uit de voeten richting

Groet


